



心連心

CHINA XLX FERTILISER LTD.

中國心連心化肥有限公司*

(Incorporated in Singapore with limited liability)

(在新加坡註冊成立之有限公司)

(Hong Kong Stock Code 香港股份代號: 1866)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

20 September 2021

Dear Registered Shareholder,

China XLX Fertiliser Ltd. (the “Company”)

Notice of Publication of 2021 Interim Report (“Current Corporate Communication”)

The English and Chinese versions of the Company’s Current Corporate Communication are available on the Company’s website at www.chinaxlx.com.hk and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the “Stock Exchange”) at www.hkexnews.hk, or the printed form of Current Corporate Communication is enclosed according to our agreed arrangement (if applicable).

You may at any time choose to receive Corporate Communication ^(Note) free of charge either in printed form (in English version only, or in Chinese version only, or in both English and Chinese versions) or via the Company’s website (“Online Version”). Irrespective of which language version you have chosen to receive Corporate Communication, you will receive both English and Chinese versions of the Current Corporate Communication since the two versions are bound together into one booklet.

Even if you have chosen (or are deemed to have consented) to receive all Corporate Communication in Online Version but for any reason you cannot access the Online Version of the Current Corporate Communication or would like to receive printed form of the Current Corporate Communication, please complete Part A of the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by using the enclosed mailing label (no need to affix a stamp if posted in Hong Kong; otherwise, please affix an appropriate stamp) to the Company’s branch share registrar and transfer office in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited (the “Hong Kong Share Registrar”), at Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen’s Road East, Hong Kong. The Change Request Form may also be downloaded from the Company’s website at www.chinaxlx.com.hk or the website of the Stock Exchange at www.hkexnews.hk. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

If you would like to change the choice of language and/or means of receipt of all future Corporate Communication, please complete Part B of the Change Request Form and sign and return it to the Hong Kong Share Registrar at the abovementioned address by using the enclosed mailing label (no need to affix a stamp if posted in Hong Kong; otherwise, please affix an appropriate stamp).

in H I M o n K o n g W
document; (e) a circular; and (f) a form of proxy.

*for identification purpose only

各位已登記股東：

中國心連心化肥有限公司(「本公司」)

二零二一年中期報告(「本次公司通訊」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊之英文及中文版本已上載於本公司網站 (www.chinaxlx.com.hk) 及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)網站 (www.hkexnews.hk)，或本公司已按閣下同意的安排附上本次公司通訊之印刷本(如適用)。

閣下可隨時選擇收取公司通訊^(附註)的印刷本(只收取英文印刷本、或只收取中文印刷本、或同時收取英文及中文印刷本)或通過本公司網站收取公司通訊(「網上版本」)，費用全免。由於本次公司通訊為雙語言之合訂本，無論閣下已選擇收取公司通訊之任何一個語言版本，閣下會同時收到本次公司通訊之英文及中文版本。

儘管閣下已選擇(或被視為已同意)收取所有公司通訊之網上版本，但如果因任何理由閣下未能閱覽本次公司通訊之網上版本或欲收取本次公司通訊之印刷本，請填妥本函背面的更改指示回條的甲部，並於簽署後使用隨附之郵寄標籤(如在香港投寄，毋須貼上郵票；否則，請貼上適當的郵票)寄回本公司於香港的股份登記及過戶分處，即卓佳證券登記有限公司(「香港證券登記處」)(地址為香港皇后大道東183號合和中心54樓)。更改指示回條亦可於本公司網站(www.chinaxlx.com.hk)或聯交所網站(www.hkexnews.hk)內下載。本公司將應閣下之要求盡快向閣下發送本次公司通訊的印刷本，費用全免。

